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Vážený pán, 

koncom augusta sme obdržali, ako jeden z adresátov, „Petíciu obyvateľov bývajúcich v okolí 

Slovnaftu, ktorí sú priamo dotknutí neustálym hlukom a zápachom zo Slovnaftu“. Žiadate v ňom o 

identifikáciu zdrojov hluku, chemického zápachu a prijatie opatrení na ich odstránenie, ako aj 

zabezpečenie neustálej priebežnej kontroly jednotlivých ukazovateľov. 

Riešenie týchto požiadaviek obyvateľov, žiaľ, nie je v kompetencii mestskej časti, a preto sa 

k nim musia vyjadriť zodpovedné inštitúcie a orgány, na ktoré ste sa petíciou tiež obrátili. 

Požiadali sme však o vyjadrenie Slovnaft, a.s. V stanovisku, ktoré prikladáme k tomuto listu, 

spoločnosť uvádza, že chápe, že niektoré sprievodné javy, ktoré sú súčasťou prevádzky rafinérie, môžu 

u niektorých občanov vyvolať neistotu. Zároveň však uvádza, že je pravidelne pod prísnym dohľadom 

regulačných orgánov a ďalších organizácií a bezpečnosť je ňu prioritou. Slovnaft takisto o aktivitách 

v rafinérii pravidelne informuje aj prostredníctvom webstránky. 

Vážený pán .....,  rozumiem obavám, ktoré môžu mať obyvatelia z okolia rafinérie, ktorá je 

predsa len špecifickou prevádzkou, a rozhodne urobíme všetko preto, aby sme pomohli k čo najlepšej 

informovanosti občanov.  

Nepochybujem však o tom, že zodpovedné inštitúcie, ktorých úlohou je kontrolovať 

bezpečnosť jej fungovania a zaisťovať ochranu životného prostredia, robia všetko preto, aby pôsobenie 

takejto rozsiahlej prevádzky, ktorá navyše bezprostredne susedí s obytnými zónami, spĺňalo všetky 

požiadavky. Taktiež verím, že odpoveď, ktorú Vám zašlú alebo už zaslali, Vám a obyvateľom, ktorí 

petíciu podpísali, poskytne dostatočnú záruku, že všetky kontroly sú vykonávané v súlade s prísnou 

legislatívou, ktorá fungovanie takýchto prevádzok upravuje. 

 

S pozdravom 

       

 

        
         Martin Chren, v.r.  

                starosta  

 


